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Oživení dialogu mezi Ruskem a Západem je stále
daleko – ruská mise OSN

tass.com/politics/1562347

První zástupce stálého představitele Ruské federace při OSN Dmitrij

Poljanskij označil návrat Západu k jednáním v dobré víře o ruských

bezpečnostních otázkách za dobrý scénář pro celý svět
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OSN, 15. ledna /TASS/. Návrat Západu k jednáním v dobré víře o

bezpečnostních obavách Ruska by byl dobrým scénářem pro celý

svět, ale to je ještě daleko, řekl první náměstek stálého představitele

Ruska při OSN Dmitrij Polyansky.

Na otázku o možných způsobech obnovení takového dialogu v sobotu

řekl RT : „Budeme se muset ujistit, že si Západ uvědomuje, jak

chybná byla jeho politika, budeme muset vidět, že obrátil svou

podporu ukrajinskému režimu,“ protože v současné době dostávají

úplnou volnou ruku za zločiny proti lidstvu, ukrajinskému

obyvatelstvu a rusky mluvícím lidem, stejně jako za všechny druhy
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diskriminace rusky mluvících lidí. Budeme také muset vidět, že svůj

postoj obrátili k jednáním s Ruskem o bezpečnostních principech v

Evropě, která jsme navrhli před více než rokem. Měl by to být

seriózní a hluboký proces bez jakýchkoli mělkých pokusů položit

všechny hříchy na dveře Ruska nebo prezentovat Rusko jako zdroj

všech problémů pro mezinárodní společenství ."

Podle ruského diplomata: "Pokud dojde k takové změně, budeme mít

šanci vést jednání v dobré víře." "To by byl velmi dobrý scénář pro

celý svět, ale upřímně řečeno, k tomu jsme ještě daleko," posteskl si.

"A přesto máme naději. Vidíme, jak mnoho lidí na Západě, včetně

západních diplomatů, uvažuje o poučení z minulosti, ale v současné

době nejsou podnikány žádné praktické kroky k tomu. Z politického

hlediska můžeme slyšet jen nepřátelskou rétoriku." , s

rozdmýchávaným konfliktem, takže, obávám se, není v dané fázi

důvod k optimismu,“ dodal Polyansky.

Dnes, 03:51

Dmitrij Poljanskij, první zástupce stálého představitele Ruska při

OSN, označil prohlášení Ukrajiny o její touze uspořádat takový

summit za vágní.

Přečtěte si více
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